
 

 
 

Referat for bestyrelsesmøde nr.23 
Syd- & Østsjællands Fodbolddommerklub 

31/10  2011 kl. 18:00 
 
  

Fremmødte: John Hansen (JH) Buller Friis (BF) Jens Egsgaard (JE) Tom 
Carlsson (TC) Jens Pedersen (JP) 

  

Konstituering af SØFs bestyrelse efter Claus Olsson udtrådt: Formand John 
Hansen, Næstformand Buller Friis, Tom Carlsson er indtrådt som 
bestyrelsesmedlem. 

 

1) Godkendelse af dagsorden: 
Dagsorden godkendt uden tilføjelser. 

 

2) Godkendelse og underskrivelse af sidste referat: 
Referat godkendt og underskrevet. 

 

  3) Nyt fra formanden (JH): 
3.1) Orientering fra DBU, SBU, DFU, SFU, DIF, DGI, Firma sport: 
DBU: der betales ikke indskud tilbage vedr. dommergrunduddannelsen, når 
dommerne har dømt de 20 kampe det første år de er dommer for DBU.  
DFU har underskrevet samarbejdsaftalen som gælder for 3 år. Den indebærer 
bla. At 70 års reglen for fodbolddommere fjernes, og at DBU har godkendt DFU 
Sjælland som samarbejdspartner.  
 
SFU: BF oplyste at revisorerne ikke kan revidere SFUs regnskab, der er dog 
givet vished for at SFUs konto ikke kan røres før der er et referat fra et 
delegeretmøde i SFU. 
Der er 3 amtsklubber der har meldt sig ind i DFU Sjælland, den sidste amtsklub 
forventes at melde sig ind efter deres lokale generalforsamling. 
 
Bestyrelsen drøftede sagerne omkring de dommere som er udeblevet fra kampe, 
og var enige i at hver gang der er en dommer som udebliver fra en kamp så skal 
den lokale amtsklub orienteres med det samme fra DBU Sjælland, således at 
man kan standse udeblivelserne i opløbet. JH kontakter DBU Sjælland.  
 
En dommer fra SØF har fået lavet hærværk på sin bil for ca. 40000kr. Det skete 
efter en fodboldkamp hvor at tilskuerne ikke var helt enige med dommeren. 
Hærværket er anmeldt til politiet. Bestyrelsen kontakter DFU Sjælland for at de 
kan tage den med til DBU Sjælland. 
3.2) Information almen 

 

  4) Nyt fra kassereren (JE): 
4.1) Medlemsliste 
Der to nye medlemmer og to er rejst til en anden amtsklub så medlemstallet dd. 
Er 297 medlemmer. 
4.2) Information om regnskab: 
Bestyrelsen blev enige om at der udleveres en oversigt over forbrug fra hvert 
udvalg på bestyrelsesmøderne. Bankrådgiver kontaktes med referat fra sidste 
bestyrelsesmøde, grundet formandsskifte. Afregningsskema vedr. honorar eller 



 

kørsel skal sendes til kassereren senest 30 dage efter afholdelse af aktiviteten. 
4.3) Information vedr. budget: 
IAB 
4.4) Information almen: 
IAB 

 
 

  5) Nyt fra udvalg: 
5.1) Information fra Uddannelsesudvalget: (TC) 
Der har været opstart i emnegruppe A og B. Der har tilmeldt sig 11 i emnegruppe 
B og 14 i emnegruppe A. Navneliste på div. TC udsender navne liste på 
emnegrupperne til bestyrelsen. Der er arrangeret FUN tur til HB/Køge den 4/12. 
Der har været mellem 70-80 dommere som har gennemgået regelsættet for 
indefodbold. 
TC kontakter BF vedr. antal deltagere til teoriaftenerne den 3/11 og den 8/11 
BF opfordrede til nytænkning vedrørende teoriaftenerne.  
 
5.2) Information fra Talentudvalget: (JH) 
Talentgruppen afholder deres møder i Køge Golf klubs lokaler. Der er 7 talenter 
og 4 boblere. 
 
5.3) Information fra IT/web-udvalget:  (JP) 
BF foreslog at ”Vennerne” kan få et link på SØFs hjemmeside hvor de selv kan 
indsætte de arrangementer de har. JP kontakter Tonni Ristorp.  
   
5.4) Information fra Indeudvalget: (JH) 
 
IAB 
5.5) Information Aktivitetsudvalg: 
Vennerne har forsøgt sig med 2 arrangementer det ene Banko spil har man 
måttet aflyse, for få tilmeldte. Man forventer at festen bliver til noget. 
 
5:6)Information udvalg. 
SØFs uddannelsesudvalg anbefaler TC i vejlederudvalget. 
BF orienterede om rundsendte mail vedr. vejlederudvalget.  
BF oplyste at SØF er ligesom de øvrige dommerklubber blevet tilbudt 
ekstraordinært at indstille emner til Serie-3 til midtvejsoprykning. Vejlederudvalget 
har i prioriteret rækkefølge indstillet tre, da man ikke ved, hvor mange, der 
kommer med. 
 

  6) Åben for tilføjelser:  
6.1)Drøftelse af betaling af kontingent. 
Bestyrelsen drøftede brev fra Brian Kjær Hansen vedr. kontingent for DM 
dommere. JP udfærdiger et brev fra bestyrelsen:  

Bestyrelsen har drøftet din forespørgsel som du fremsendte vedr. 

kontingenter i danmarksserien. Bestyrelsen blev enige om ikke at ændre 

betalingsperioderne til halv årlig. Så derfor vil det komme til at køre med 

helårlig betaling. Du er selvfølgelig velkommen til at fremsende forslag til 

generalforsamlingen i 2012. 
 
6.2)Eks. Generalforsamling. 
IAB 
6.3)Webmaster/hjemmeside 



 

JH oplyste at Tonni Ristorp er ny webmaster på SØFs hjemmeside. 
Bestyrelsen har pålagt IT udvalget at få gennemgået hjemmesiden og få den 
opdateret. Indrangering fjernes for den kan ses på DBUnet. 
Password skal laves således at de nye dommere første gang kan komme ind på 
hjemmesiden med feks. xxxxxx for de derefter skal lave et nyt. JP kontakter 
Tonni Ristorp.  
6.4) 
6.5) 
6.6)  
 

  7) Eventuelt 
 IAB 
 

   

8) Medtages på næste møde: 
Budget og Generalforsamling 
Gennemgang af gaveregulativ 

 

 

9) Næste møder:  23/11 og 3/1 2011oplysninger om lokaler vil blive meddelt senere. 
 

10) Mærkedage indtil næste møde: 

29/11 Carsten Hansen 50 år 

  6/12 Bent Lindberg Larsen 50 år 

13/12 Pauli Pedersen 70 år 

17/12 Kim Kristensen 60 år 

 

 

JE er tovholder på ovenstående. 
 

NB: Husk at underskrive kørselsbilag. 

 

 

 

 

 

 

 

John Hansen    Buller Friis   Jens Egsgaard 

 

 

 

 

 

 

 

 

  Tom Carlsson    Jens Pedersen 


